
Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 6 d. 7. januar 2025 

 

Til stede var: Mathias, Karin, Hanne, Inge, Peter, Hedvig, Jeanette og Jane. 

Fraværende: Lone 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt. 

2. Godkendelse af sidste referat: 

Godkendt. 

3. Det kommende afdelingsmøde: 

Budgetmødet gennemgået. Gennemgang af bestyrelsens forslag til 

afdelingsmødet d. 29, nemlig forslag om kollektiv råderet på gulve, 

justering af vedligeholdelsesreglement, stigning i vaskeripriser samt 

grille på altanerne. 

Mathias tager regnskab og budget på afdelingsmødet og Hedvig 

beretningen. 

På valg er, Lone, Peter og Inge, som genopstiller. Til 

repræsentantskabet foreslås: Lone, Hedvig, Hanne, Peter og 

Jeanette samt Jane og Inge som suppleanter. 

De sidste praktiske ting på plads til afdelingsmødet er aftalt- 

Karin spurgte til legepladsudvalget. Der arbejdes stadig med 

planerne. 

  

 


